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Prezydent Masta Wloclawek

INTERPELACJA

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka proszg o wyremontowanie chodnik6w

i nawierzchni ul. Sadowej. Mimo moich wniosk6w skierowanych w 2016 r. o ujgcie tych prac

w zadaniach remontowych, kt6re bgd4 realizowane w 2017 r. i obietric zloZonych w tym

zakesie ptznz podlegle Panu Prezydentowi slu:2by, prace te nie zostaly uwzglgdnione.
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